
 ضرورت تغيير نگاه 
فدراسيون فوتبال درباره فساد

فساد گسترده در فوتبال كشورمان سال هاست دغدغه خيلي از دلسوزان 
فوتبال است و همواره يكي از مطالبه هاي اصلي هواداران از مديران كشور 
مبارزه با اين تخلفات و پاك كردن فضاي فوتبال است. با اين وجود اتفاقاتي 
كه در چند سال اخير افتاده است، نشان مي دهد كه اراده اي براي پاكسازي 
فوتبال وجود ندارد، نمونه آن را مي توان در برخورد اخير فدراسيون فوتبال 
و علي كفاشيان با پرونده هاي در حال بررسي در كميته هاي اخلاق و كميته 
صيانت از اخلاق سازمان ليگ ديد، جايي كه رئيس فدراسيون فوتبال به 
جاي سرعت بخشيدن به بررسي اين پرونده ها و تخلفات فوتبال، به عنوان 
وكيل مدافع كساني كه مورد اتهام قرار گرفته اند، وارد ميدان شده است 
و با توجه به جايگاه رياست در فدراسيون جلوي رسيدگي به پرونده ها را 
گرفته است. يكي از اين موارد پرونده قرارداد جنجالي 100 هزار دلاري 
كرش با كمپاني آل اشپورت بود كه به گفته محمدزاده، رئيس مستعفي 
كميته اخلاق، فدراسيون با در اختيار قرار ندادن مدارك، در راه بررسي 
اين پرونده سنگ اندازي كرده است تا اين موضوع در حال حاضر به جايي 
نرسد. نمونه ديگر آن هم اختلاف اخير كفاشيان و عليپور رئيس كميته 
صيانت از اخلاق حرفه اي سازمان ليگ بر س��ر فرهاد كاظمي است، در 
حالي كه عليپور صدور مجوز  براي اين مربي را منوط به بررسي دانسته 
است، كفاشيان ديروز بدون اينكه اجازه دهد اين پرونده به جريان بيفتد، به 
عنوان حامي سرمربي جديد تيم فوتبال سياه جامگان وارد عمل شده است 
و جلوي بررسي پرونده كاظمي را كه به گفته عليپور داراي موارد خاصي 
است و بايد تأييديه كميته صيانت از اخلاق حرفه اي سازمان ليگ را براي 

فعاليت در ليگ برتر بگيرد، گرفته است.
 البته اينها تنها دخالت هاي دو روز اخير علي كفاشيان در مبارزه با پرونده هاي 
فس��اد در فوتبال به حس��اب مي آيد و او بارها با اعمال نفوذ مانع بررس��ي 
پرونده هاي فساد شده است و با سنگ اندازي اجازه برخورد با متهمان را نداده 
است. اين در حالي است كه مسئولان فدراس��يون فوتبال بايد از برخورد با 
تخلفات و فساد در فوتبال استقبال كنند و در اين راه حامي نهادهاي قضايي 
داخل فدراسيون و خارج از فدراسيون باشند و در اين زمينه همكاري هاي لازم 
را انجام دهند. با اين وجود متأسفانه رئيس فدراسيون فوتبال در اين زمينه 
نشان داده است كه تمايلي به همكاري در اين رابطه ندارد و در مقابل در برخي 
موارد مانع بررسي پرونده هاي فساد در فوتبال شده است. مقاومت رئيس 
فدراسيون فوتبال برابر برخورد با تخلفات نشان از اعتقاد نداشتن كفاشيان 
به موضوع فساد در فوتبال دارد. او همچنين بارها در رسانه ها هرگونه فساد را 
منكر شده و عنوان كرده است كه موضوعاتي مانند فساد مالي و اخلاقي، زد 
و بند، تباني و سوءاستفاده هايي كه از بيت المال در فوتبال مي شود، واقعيت 
ندارد و همواره روي آن سرپوش گذاشته است. به همين خاطر هم طبيعي 
است كه او برابر فسادهايي كه رسانه اي مي شود، مقاومت نشان دهد و براي به 

نتيجه نرسيدن اين پرونده ها تمام تلاشش را انجام دهد. 
به نظر مي رسد رئيس فدراسيون فوتبال با در پيش گرفتن اين رويه در 
حال ضربه زدن به فوتبال كشور اس��ت و به عنوان كسي كه بايد با فساد 
در مجموعه تحت نظرش مبارزه كند، به صورت ناخواسته يا هر موضوع 
ديگري سعي در سرپوش گذاشتن روي مسائل دارد. اين در حالي است 
كه جلوگيري از برخورد با متخلفان جامعه فوتبال، فس��اد در اين رشته 
ورزشي را روز به روز بيشتر خواهد كرد تا جايي كه روزي فرا خواهد رسيد 
كه فوتبال ايران در منجلاب فساد غوطه ور شود. به همين خاطر بديهي 
است كه مديريت فدراسيون فوتبال بايد با تجديدنظر در اين رابطه و قبول 
اينكه فساد و تخلف در هر مجموعه اي ممكن است رخ دهد، از برخورد با 
متهمان استقبال كند تا فوتبال ايران در مسير پاكسازي قرار بگيرد و ديگر 
مانند امروز فساد در فوتبال و سوءاستفاده هايي كه در اين رشته ورزشي 

مي شود، دغدغه اهالي اين رشته ورزشي و عامه مردم نباشد.

تمام گزينه هاي روي ميز واليبال
 يك سرمربي مطرح

جانشين كواچ مي شود؟
واليبال ايران روزهاي حساسي را پشت سر مي گذارد. حالا زمان آن 
است كه فدراسيون تصميم مهمي را اتخاذ كند. اينكه با ادامه همكاري 
با كواچ موافقت كند يا اينكه جايگزيني مناس�ب و در خور تيم ملي 
واليبال ايران براي او انتخاب كند. كارگروه واليبال اولين جلسه خود 
را تشكيل داد، جلسه اي كه حاصل آن توافق بين بزرگان و كارشناسان 
واليبال براي تقويت كادر فني و ايجاد برخي تغييرات در آن بود، كواچ 
هم در صورت پذيرفتن اين تغييرات مي توان�د به كارش ادامه دهد. 
آنچه در اين ميان باعث نگراني است اينكه فدراسيون واليبال پيش از 
اين و در انتخاب جانشين براي خوليو ولاسكو چندان خوب عمل نكرد 
و با سپردن هدايت تيم ملي به كواچ كه نه تجربه مربيگري ملي داشت 
و نه كاريزماي سرمربي قبلي را موجب بروز حاشيه هاي زيادي شد كه 

امروز گريبانگير تيم ملي است.
با توجه به اين تجربه نه چندان موفق انتظار مي رود كه فدراسيون واليبال 

اين بار با انتخابي درست، ش��رايطي را فراهم آورد كه واليبال دوباره به 
همان نقطه  اوجي كه طي چند سال گذشته به آن رسيده بود، دست پيدا 

كند. در اين راه مطابق معمول گزينه هاي زيادي مطرح مي شود.
اولين گزينه خود كواچ است كه مي تواند با قبول شرايط جديد همچنان 
در تيم ملي ماندگار ش��ود، البته بر كسي پوش��يده نيست كه مشكل 
كواچ بازيكنان داخل زمين بودند نه آنها كه روي نيمكت كنار دستش 
مي نشستند بنابراين به نظر مي رسد كواچ براي ماندن چاره اي جز گردن 
نهادن به تصميم هاي فدراسيون و البته كنار آمدن با جوي كه همين 
حالا نيز در تيم ملي وجود دارد، ندارد؛ نكته اي كه بايد ديد، خصوصيات 

اخلاقي او اجازه پذيرفتن آن را مي دهد يا نه.
ديگر گزينه موجود، آندره آناس��تازي ايتاليايي است، گزينه  هميشه 
مطرح كه تاكنون ش��رايطش براي حضور در ايران با ش��رايط ما جور 
درنيامده اما امروز شرايط تفاوت مي كند و شايد فدراسيون اينبار با كوتاه 
آمدن برابر خواسته هاي او هدايت تيم ملي را به او بسپارد به طور حتم 
واليبال ايران با حضور آناستازي شرايطي مشابه روزهاي اول كار ولاسكو 

را تجربه خواهد كرد، البته اگر او سرمربي تيم ملي شود.
به غير از كواچ و آناستازي نام هاي ديگري چون مك كاچن نيوزيلندي 
كه سابقه مربيگري امريكا و كسب طلاي المپيك 2008 را در كارنامه 
دارد؛ خاوير وب��ر و رائل لوزان��وي آرژانتيني كه هر ك��دام با تيم ملي 
كشورشان افتخاراتي را كس��ب كرده اند و مائورو بروتو ايتاليايي كه با 
تيم كش��ورش برنز المپيك و نقره جهان را در كارنامه دارد در ليست 
فدراسيون ديده مي ش��وند؛ نام هايي كه هر كدام مشكل خاصي براي 
نشس��تن روي نيمكت تيم ملي دارند و بعيد به نظر مي رس��د بتوانند 

هدايت واليبال ايران را برعهده بگيرند.
در اين ميان تنه��ا يك نام مطرح ديگ��ر باقي مي مان��د و آن برناردي 
است. ش��خصي كه گزينه جدي جايگزيني ولاسكو بود اما نتوانست با 
فدراسيون واليبال به توافق برسد تا حالا حتي نامش در بين كانديداها 

هم ديده نشود، هرچند كه او هنوز هم مي  تواند يكي از گزينه ها باشد.
آنچه مسلم است اينكه واليبال بايد براي بازگشت به مسير پرافتخاري 
كه در پيش گرفته بود، تيم ملي را به فردي بسپارد كه هم نام بزرگي 
داشته باشد و هم به لحاظ فني بتواند پاسخگوي همه باشد، شخصي 
كه بازيكنان تي��م ملي از بزرگ و كوچك  گوش به فرمانش باش��ند و 

جرئت اتخاذ تصميم براي او را نداشته باشند. 
ادامه حضور كواچ با وج��ود بازيكنان فعلي چنين ش��رايطي را ايجاد 
نمي كند و حضور آدمي چون آناستازي هم شايد پاياني باشد بر دوران 
آقايي برخي بازيكنان؛ در خصوص ساير گزينه ها نيز چندان نمي توان 

آينده تيم ملي را پيش بيني كرد. 
البته مي توان از منظري ديگر نيز اين مس��ئله را مورد بررسي قرار داد، 
اينكه واليبال ايران به جاي اين همه تغيي��ر و تحول در كادر فني خود 
امروز نيازمند يك پوست اندازي اساسي و تغيير در تركيب تيم ملي است، 
اتفاقي كه در زمان حضور ولاسكو روي داد و در طول دوران مربيگري او 
چند بار ديگر هم انجام و تبديل به رمز موفقيت و بزرگي واليبال ايران شد. 
بدون ترديد بازيكناني كه امروز حرف شنوي لازم را ندارند فردا نيز در برابر 

مربياني همسطح كواچ همين رفتار را تكرار خواهند كرد.

تكليف صدرنشيني گروه D انتخابي  جام جهاني 
روس�يه  بعد از مصاف ايران و عمان در ورزشگاه 
سلطان قابوس مسقط مشخص مي شود؛ ديداري كه 
يكي از حساس ترين بازي هاي ايران در اين مرحله 
از رقابت ها نيز هست و شاگردان كرش در نظر دارند 
تا برد خود را در اين مسابقه به روح هادي نوروزي، 
كاپيتان فقيد تيم فوتبال پرسپوليس تقديم كنند. 
تيم ملي فوتب��ال ايران س��اعت 18 ام��روز در 
چهارمين ديدار مرحله مقدمات��ي جام جهاني 
2018 روس��يه روز پنج ش��نبه به مصاف عمان 
مي رود. ش��اگردان كرش تاكنون در اين مرحله 
از رقابت ه��ا هيچ باختي در كارنامه نداش��تند و 
به رغم تأكيد كرش به استفاده از بازيكنان جوان 
توانسته اند نتايج خوبي كسب و صدر جدول را با 
هفت امتياز از آن خود كنند. البته عمان، حريف 
امروز تيم ملي ايران هم با كس��ب هفت امتياز از 
ديدارهاي گذشته خود تنها به دليل تفاضل گل 
كمتر در رده دوم جدول قرار گرفته است و حريف 
دست و پا بس��ته اي نيست و دس��ت كم گرفتن 
آن مي تواند عواقب ناخوشايندي داشته باشد و 

همانطور كه تيموريان،  كاپيتان تيم ملي نيز به 
آن تأكيد مي كند، ايران براي كسب نتيجه در اين 

ديدار بايد منطقي بازي كند.
تيم هاي ملي ايران و عم��ان تاكنون 10 مرتبه به 
مصاف هم رفته اند كه سهم ايران پنج برد و عمان دو 
برد بوده و سه بازي نيز مساوي شده است. آخرين 
برد ايران مقابل عمان به 14 سال قبل، 17 مرداد 
80 در جام ال جي برمي گ��ردد. اما امروز، كرش و 
شاگردانش براي شكس��تن اين طلسم به مصاف 
عمان مي روند ك��ه براي احقاق اي��ن هدف البته 
ايران بايد به مراتب بهتر از س��ه ديدار اخير مقابل 
تركمنس��تان، گوام و هند عمل كند؛ هرچند كه 
ايران با يك تساوي هم مي تواند به عنوان صدرنشين 
به مرحله بعد صعود كند. حال آنكه عمان تنها در 

صورت كسب پيروزي مي تواند صدرنشين شود. 
البته كشمكش كلامي كرش با مديران مستعفي 
كميته اخلاق فدراس��يون فوتب��ال نگراني هايي 
را براي جامع��ه فوتبال ايجاد كرده ك��ه مبادا اين 
حواش��ي آرامش و تمركز را از تيم ملي و سرمربي 
آن بگيرد. اما به نظر مي رسد كه تيم ملي از انگيزه 

خوبي ب��راي رويارويي با عمان برخوردار اس��ت؛ 
انگيزه اي كه قبل از بازي با عمان به وضوح مي توان 
در صحبت هاي سرمربي تيم هم ديد: »اين توانايي 
را داريم كه بس��ياري از تيم هاي خوب اروپايي را 
به چالش بكش��يم و دليلي نمي بينم كه ايران در 
سطح تيم هايي مانند س��وئد، دانمارك و اروگوئه 
نباشد.« چالشي كه پيش روي تيم ملي ايران قرار 
دارد، اين نيست كه فقط يكي از بهترين تيم هاي 
آسيا هس��تيم. ما اين توانايي را داريم كه بسياري 
از تيم هاي خوب اروپايي را نيز به چالش بكشيم. 
البته نمي خواهم بگويم كه در سطح تيمي مانند 
آلمان، فرانسه، آرژانتين يا برزيل اما دليلي نمي بينم 
كه تيم ملي فوتبال ايران در سطح تيم هايي مانند 
سوئد، دانمارك، يونان، اروگوئه و سايرين نباشد. 
به نظر من اين چالشي است كه در 10 سال آينده 
پيش روي ما قرار دارد، بازيكنان جوان در واقع روح 
يك تيم به شمار مي روند. آنها اشتياق و علاقه زيادي 
دارند و به نوعي مايه غرور تيم ملي هستند. دوره  
گذاري كه در آن قرار داري��م در واقع يك حركت 
استراتژيك براي تأمين آينده فوتبال ايران است. 

همه بايد باور داشته باش��يم كه كارهاي درستي 
براي تيم ملي در ح��ال انجام اس��ت و اين كارها 
براي آينده فوتبال ايران اس��ت. بايد به خودمان و 
بازيكنانمان نيز اعتماد كافي داشته باشيم.  امروز 
هم نيامده ايم بجنگيم، در دي��دار امروز نگرش ما 
اين است كه بازي خوبي را ارائه كنيم تا با تمام قوا به 
دور بعد راه يابيم. مطمئناً بازي پرفشار و محكمي 
را شاهد خواهيم بود. ضمن اينكه از بازي هاي قبلي 
نيز درس گرفته ايم و سعي مي كنيم بازي متفاوتي 
را برابر عمان به نمايش بگذاريم و صعودمان را به 

عنوان صدرنشين قطعي كنيم.«
پل لوگوئن، سرمربي فرانسوي عمان نيز ضمن 
تعريف از قدرت تيم اي��ران تأكيد كرد كه كرش 
و شاگردانش را دس��ت كم نخواهند گرفت: »ما 
درصدد هس��تيم تا بهترين عملكردمان را برابر 
ايران ارائه دهيم. بازيكنان ايران و كرش از كيفيت 
بالايي برخوردارند. ايران حريف باتجربه و باقدرتي 
است. تصميم نداريم اين تيم را دست كم بگيريم 
تلاشمان را مي كنيم و تمام هدف ما اين است كه 

با تمام توان در اين ميدان برويم.
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بلاتكليفي در پرداخت بسته حمايتي
بي اغراق تكواندو يك��ي از پرافتخارترين 
رش��ته هاي ورزشي در كش��ورمان است 
كه همواره در مسابقات ورزشي توانسته 
مدال هاي باارزش��ي كس��ب كن��د. اين 
مدال آوري ها با توجه ب��ه در پيش بودن 
مس��ابقات المپيك نيازمند حمايت هاي 
وي��ژه اي اس��ت. مدت��ي پي��ش طب��ق 
بخشنامه اي كه كميته ملي المپيك ابلاغ 
كرد، مقرر شد تا به رشته هايي كه احتمال 
مدال آوري آنها در المپيك زياد اس��ت، حمايت ويژه اي با عنوان بسته 
حمايتي تعلق گيرد البته به رغم اينكه قبلًا اعلام شده بود شهريورماه 
پرداخت خواهد شد هنوز به مرحله اجرايي درنيامده و مبلغي تحت اين 
عنوان به فدراسيون تكواندو تعلق نگرفته است. فدراسيون تكواندو فعلًا 
با توجه به مشكلات مالي اي كه دارد، پيش مي رود و برنامه هاي خود را 
جلو مي برد. اين در حالي است كه مطمئناً اگر بسته حمايتي كميته ملي 
المپيك به ما هرچه زودتر پرداخت مي شد، ما مي توانستيم برنامه ريزي 
خود را بهتر و بهتر انجام دهيم. بالاخره ما در فدراس��يون يك س��ري 
برنامه ريزي هايي داريم كه همه آن مستلزم پول است و اگر مي توانستيم 
در زمان مناسب آن را انجام دهيم قطعاً به نفع تكواندوي ما بود. مسابقات 
مهمي پيش رو داريم هرچند كه همين الان هم ما بودجه فدراسيون را 
مديريت مي كنيم. ما نبايد به خاطر اين نوع مباحث تمركزمان را به هم 
بزنيم. ما بايد چند سهميه بگيريم تا بتوانيم مدال آوري داشته باشيم و 
همه اينها مستلزم حمايت همه جانبه مسئولان است. اگر توقع كسب 
مدال بيش��تري وجود دارد بايد حمايت و توجه بيشتري از اين رشته 
ش��ود. البته كميته ملي المپيك از ما حمايت كرده و مي كند اما خوب 
است كه هرچه زودتر اين بسته هاي حمايتي پرداخت شود تا فدراسيون 
برنامه ريزي خودش را پيش ببرد. در حال حاضر من هنوز نمي دانم كه 
اين بسته حمايتي كي مي خواهد پرداخت شود و اين بلاتكليفي اصلًا 
خوب نيست. اين موضوع را خودشان مطرح كردند و بهتر است هرچه 
زودتر اجرايي شود. البته در اين مدت ما بيكار ننشسته ايم و چند بار در 
اين باره نامه نگاري كرده ايم اما جواب قانع كننده اي داده نش��د و ديگر 

فقط بايد منتظر بمانيم؛ چراكه اصلًا كاري از دستمان بر نمي آيد.

تجليل از بانوان تيرانداز
درخشش بانوان ورزشكار كشورمان در رقابت هاي بين المللي از جمله 
افتخاراتي اس��ت كه در س��ال هاي اخير غرور ملي را بارها زنده كرده 
است، به خصوص بانوان تيرانداز كه سهم زيادي در موفقيت هاي اخير 
داشته اند. الهه احمدي و نجمه خدمتي دو ورزشكار مطرح كشورمان 
هستند كه علاوه بر كس��ب س��هميه المپيك، در چند وقت اخير در 
مسابقات بين المللي بارها براي كشورمان افتخارآفرين شده اند. با توجه 
به اين موفقيت ها، مسئولان كميته ملي المپيك روز گذشته در مراسمي 
از احمدي و خدمتي تجليل كردند و كيومرث هاش��مي در اين مراسم 

وعده داد كه نگاه آنها به ورزش بانوان، نگاه حمايتي باشد. 
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طعنه بكام به جرارد و ليورپولي ها 
سه سال از خداحافظي »سر الكس فرگوسن« از منچستريونايتد مي گذرد 
و تا الان اين تيم نتوانسته قهرماني در هيچ جامي را به دست آورد. بكام 
به آينده شياطين سرخ اميدوار است و طعنه اي هم به قرمزپوشان آنفيلد 
زد زيرا تأكيد كرد منچستريونايتد به سرنوشت ليورپول دچار نخواهد 
شد. بكام درباره تيم سابقش گفت: تصور نمي كنم منچستريونايتد به 
زمان زيادي براي قهرماني در ليگ برتر انگليس نياز داشته باشد. يونايتد، 

باشگاه بسيار بزرگي است و تاريخ درخشاني دارد.  
-------------------------------------------------------------

يورگن كلوپ سرمربي ليورپول مي شود 
 مربي پيشين تيم فوتبال دورتموند روز جمعه به عنوان سرمربي جديد 
تيم ليورپول معرفي خواهد ش��د. پس از بركناري برندن راجرز از سمت 
سرمربيگري تيم فوتبال ليورپول، اكنون اصلي ترين گزينه براي در دست 
گرفتن هدايت اين تيم، يورگن كلوپ است. ديلي ميل نوشت: كلوپ روز 
جمعه به عنوان سرمربي جديد ليورپول معرفي خواهد شد. طبق اعلام اين 
سايت هنوز قراردادي بين دو طرف منعقد نشده اما انتظار مي رود كه اين 

مربي آلماني با قراردادي سه ساله راهي آنفيلد شود.
-------------------------------------------------------------

بكن باوئر: بايرن نمي تواند زياد منتظر گوارديولا بماند 
فرانتس بكن باوئر، رئيس افتخاري باشگاه بايرن مونيخ از جوزپه گوارديولا 
خواست هرچه س��ريع تر تصميم نهايي اش را درباره ماندن در اين تيم يا 
جدايي خود اعلام كند زيرا بايرن زياد نمي تواند برايش صبر كند. قرارداد 
پپ گوارديولا با بايرن مونيخ در تابستان سال آينده به پايان خواهد رسيد. 
اين در حالي است كه اين مربي اسپانيايي هنوز نظر نهايي خود را درباره 
تمديد كردن قراردادش يا پايان دادن به همكاري با اين باشگاه آلماني اعلام 
نكرده است. ما عجله داريم و او هم بايد تصميم گيري كند. باشگاه بايرن بايد 
بداند گوارديولا اگر در اين باشگاه مي ماند چه شرايط جديدي دارد و اگر هم 

جدا مي شود، هرچه سريع تر به دنبال جانشين براي او باشد. 

  چـهـره ها / وحيد صابري

فريدون حسن

88498432سرويس ورزشي

دنيا حيدري
   گزارش

شاگردانم اصلاً روح ندارند!
پس از بازگشت بنا همه خيالشان از كشتي 
فرنگي راحت شده، ما هنوز كسب سه مدال 
طلا در المپيك لندن را فراموش نكرده ايم 
و خيلي ها اميدوارند اي��ن افتخارآفريني 
باز هم تكرار شود. محمد بنا ديروز درباره 
بازديد معاون وزير ورزش از اردوي كشتي 
گفت: »يكسري صحبت ها در جهت پيشرفت كشتي مطرح شد و 
كشتي گير ان درخواست هاي خود را به اطلاع وي رساندند و او نيز قول 
داد كه رسيدگي كند. من هم حمايت هر چه  بيشتر وزارت ورزش را 
خواستار شدم. اميدوارم كه دغدغه هاي مالي كشتي گير ان و كادر فني 
تيم  ملي نيز برطرف شود تا بتوانيم با فراغ بال و آرامش خاطر به فكر 
موفقيت در المپيك باشيم. كشتي گيران تمركزشان به هم خورده و 

اصلاً روح ندارند اما درست خواهند شد.«

بازيگري را دوست دارم
اينكه برخي از ورزشكاران پس از بازنشستگي 
به دنياي بازيگ��ري روي مي آورن��د، انگار 
تبديل به اپيدمي شده است. پس از اينكه 
پژمان جمشيدي توانست در سريال پژمان 
بدرخشد حالا نوبت هادي ساعي شده تا در 
عرصه بازيگري در سريال »آمين« كه اين 
شب ها پخش مي شود، خودي نشان دهد. ساعي كه با دو مدال طلا و 
يك برنز پرافتخار ترين تكواندوكار به حساب مي آيد درباره حضورش در 
سريال پليسي »آمين« مي گويد: »يكي از دلايل حضورم در اين سريال 
به خاطر تأثيرگذاري اش در جامعه و در ميان جوانان است. البته من در 
دو فيلم سينمايي پليسي با عنوان »كي22 « و »اسيد« بازي كردم و 
باز هم پيشنهادهاي ديگري براي بازيگري دارم كه فعلاً هيچ كدام را به 

طور قطعي نپذيرفته ام اما خودم بازيگري را دوست دارم.« 

من فقط تحت بازجويي ام نه مجرم! 
پرونده رشوه و رشوه خواري در فيفا هنوز باز 
است و هرازگاهي اخباري در اين باره منتشر 
مي ش��ود كه در نوع خود قابل توجه است. 
سپ بلاتر كه از سال 1981 تاكنون رياست 
فيفا را برعهده داش��ته است و به اختلاس و 
سوءمديريت در اين س��ازمان متهم شده، 
واكنش ها به آغاز يك پرونده  براي رسيدگي به اتهاماتش را اغراق  آ ميز 
دانست و تأكيد كرد تنها زماني از سمت خود كنار مي رود كه در انتخابات 
بعدي رياست فيفا جانشينش تعيين شود. بلاتر 79 ساله به نشريه آلماني 
بونته گفت: »اين فقط يك تحقيق است نه اعلام جرم. اوضاع فعلي چندان 
خوشايند نيست. من بدون آنكه مدركي دال بر تخلفم وجود داشته باشد، 
محكوم شده ام و موجي كه عليه من به راه افتاده ظالمانه است. من رئيس 

فيفا هستم و هنوز دارم كارم را به خوبي انجام مي دهم.«

سعيد احمديان

عمان - ايران، انتخابي جام جهاني روسيه، امروز ساعت18

جنگ صدرنشيني و طلسم شكني 

حسن ذوالقدري

كارشناس تكواندو

ناكامي بسكتبال و فرافكني هاي مسئولان
نصرالله سجادي، معاون ورزش حر فه اي و قهرماني وزير ورزش و جوانان 
معتقد است بايد با ناكامي تيم ملي بس��كتبال در راهيابي به المپيك 
منطقي برخورد كرد: »نبايد اين طور باشد كه تا يك شكست پيش مي آيد 
بخواهيم فرافكني كنيم و مشكلات را بر گردن مسائلي مانند تأخير در 
برگزاري انتخابات فدراسيون بيندازيم. بايد با واقعيت برخورد كنيم ،هر 

چند شايد تاخير در معرفي رئيس فدراسيون هم تاثير داشته باشد.«

هفتمين روز از رقابت هاي المپيك نظاميان جهان)س�يزم( با 
كسب عنوان نايب قهرماني توسط تيم كشتي آزاد به پايان رسيد. 
آزادكاران تيم نيروهاي مسلح پس از دو روز رقابت با حريفان با كسب سه 
مدال نقره و چهار برنز بر سكوي نايب قهرماني جهان ايستادند. در اين 
دوره از رقابت ها روسيه عنوان قهرماني را از آن خود كرد و قزاقستان نيز 
بر سكوي سوم ايستاد. در رشته تيروكمان تيم ميكس ريكرو از صعود به 

فينال بازماند. تيم ريكرو ايران متشكل از ميلاد وزيري و مهسا بدخشان 
در نيمه نهايي به چين 6 بر صفر باخت و از صعود به فينال بازماند. در 
ادامه اين رقابت ها در بخش ريكرو تيمي ايران به مصاف ايتاليا مي رود. 
در رشته واليبال شاگردان نفرزاده با شكست كانادا به نيمه نهايي صعود 
كردند. كاروان ايران تاكنون با كسب شش نقره و هفت برنز در رده 26 

جدول توزيع مدال بازي هاي ارتش هاي جهان قرار دارد. 

 بازگشت سيامند رحمان به تيم ملي 
س��يامند رحمان پس از يك دوره غيبت، در تمرينات تيم ملي 
وزنه برداري جانبازان و معلولان شركت مي كند. هفتمين مرحله 
تمرينات تيم ملي از فردا وارد كمپ تيم هاي ملي آغاز مي شود  
و تا اول آبان ادامه پيدا مي كند. در اي��ن ميان قوي ترين معلول 
جهان كه در شش��مين مرحله از اردوي تيم ملي غايب بود نيز 

همراه با سايرين تمريناتش را از سر مي گيرد. 

 شكست كره پس از 60 سال تاريخي بود
كاظم مستحقي راد، سرمربي تيم ملي تنيس روي ميز كسب عنوان 
هفتمي در مسابقات قهرماني آس��يا را نتيجه اي موفقيت آميز براي 
شاگردانش عنوان كرد: ». پينگ پنگ بازان ايران پتانسيل زيادي براي 
موفقيت در عرصه هاي مختلف دارند. اينكه بعد از شش دهه كره شمالي 
را شكست داديم و براي نخستين بار از سد هند گذشتيم يك اتفاق 

بزرگ براي پينگ پنگ ايران است كه نشان از اين توانايي دارد.«

نايب قهرماني آزادكاران ايراني در المپيك سيزم

حمايت ويژه اي نديده ام
سرمربي تيم ملي تكواندوي ايران معتقد است حمايت لازم از رشته هاي المپيكي نمي شود. مسئولان 
ورزش كشورمان مدعي اند براي موفقيت رشته هاي المپيكي از تيم ها و ورزشكاران آنها 
حمايت ويژه مي شود. اين در حالي است كه مربيان و ورزشكاران المپيكي از شرايط 
موجود راضي نيستند و از بي توجهي مسئولان گلايه دارند. حال آنكه تكواندو يكي 
از رشته هاي مدال آور ايران است و انتظار مي رود تكواندوكاران در ريو چند مدال به 
دست بياورند. با اين وجود بيژن مقانلو از توجه مسئولان وزارت ورزش و 
كميته ملي المپيك راضي نيست: »بايد از زحمات و حمايت هاي كيومرث 
هاشمي تش��كر كنم، زيرا كميته ملي المپيك واقعاً حمايت هاي خوبي از ما 
داشت اما در كل اينكه بگويم براي رشته المپيكي و مدال آوري همچون تكواندو 
اولويتي قائل شده اند، چنين چيزي را حس نكرده ام. در المپيك به دنبال 
چهار سهميه و كسب چهار مدال هستيم اما بايد به اين نكته توجه شود كه 
توقع به نوعي مساوي است با توجه. اگر توقع كسب مدال بيشتري وجود 

دارد، بايد حمايت و توجه بيشتري از اين رشته شود.«

برخورد با  كلاس هاي ورزشي غير اسلامي
علي مجدآرا از برخورد با متخلفان برگزاري كلاس هاي ورزش��ي مغاير با فرهنگ ايراني- اس��لامي 

خبر داد. تخلفات صورت گرفته در برخي باشگاه هاي خصوصي سبب شده رئيس 
فدراسيون ورزش هاي همگاني نس��بت به برخورد با اين متخلفان موضع گيري 
كند: »در انجمن آمادگي جسماني و ايروبيك تخلفي انجام شده بود و ما تحولاتي 
به وجود آورديم تا بتوانيم وضعيت مناسب و بهتري را با توجه به فرهنگ اسلامي 

و ايراني به وجود آوريم. براس��اس كارهايي كه در برخي قسمت ها روي 
مي دهد و به ما نسبت داده مي شود، مديريت ديگري را انتخاب كرديم تا 
روي كل انجمن ها و كميته هايي كه داريم كنترل و نظارت كند. متأسفانه 
نمي توانيم به باشگاه هاي ورزشي س��ر بزنيم و آنها را كنترل كنيم. اگر 
كلاس هايي كه در سطح ايران و تهران انجام مي شود مغايرتي با فرهنگ 
ايراني و اسلامي ما داشته باش��د طبق قوانين با آنها برخورد مي شود. با 

تغيير مسئول انجمن آمادگي جس��ماني و ايروبيك مقررات و كميته ها 
براساس فرهنگ ايراني- اسلامي تدوين مي شود.«

شيوا نوروزي
   منهاي فوتبال


